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  U  Kaštel Gomilici,  

Dne, 19.02.2018.godine 

 
Upravni odbor rukometnog saveza Splitsko-dalmatinske županije održao je svoju 15. sjednicu dana 

19.02.2018.godines početkom u 11:00sati. 

 

PRISUTNI ČLANOVI  
UO-a: 

Joško Čizmić, predsjednik RS SDŽ-e,  Željko Bujas, dopredsjednik RS SDŽ-e, te 
članovi UO-a:,Zvonko Borozan,,Davor Čićerić, Petar Metličić , Goran Kosor, Mateo 
Buljan,. 

ODSUTNI ČLANOVI  
UO-a: 

Nitko 

OSTALI   
PRISUTNI: 

Stanko Rajković, tajnik RS SDŽ-e , Josip Lijić, predsjednik NO RS SDŽ-e 

 
Sjednicu je otvorio predsjednik RS SDŽ-e Joško Čizmić i pozdravio sve prisutne,  konstatirao  da postoji kvorum 
za donošenje pravovaljanih odluka, i u kratkim crtama objasnio zašto je sazvana ova sjednica UO-a.  

Branko Matas i Miro Barbarić opravdali su svoj izostanak putem e-mail poruke u kojima navode da su upoznati 
s tematikom koja je predmet dnevnog reda i da u potpunosti podržavaju sve donesene odluke i stavove Upravnog 
odbora. 
 
Zatim Predsjednik predlože dnevni red i prijedlog stavlja na usvajanje. 
 
Predloženi dnevni red usvojen je jednoglasno kako slijedi: 
 
 
DNEVNI RED: 

 

1. Usvajanje zapisnika sa 13. Sjednice UO-a, od 29.11.2017. i 14. sjednice UO-a, od 06.02.2018. 
 

2. Dopis HRS-a – traži se informacija o statusu HRK Krilnik 
 

3. Obavijest Ureda za natjecanje HRS-a od 23.01.2018. godine o datumu početka primjene 
Odluke Upravnog odbora HRS-a broj: 0624/ODK-6/06/2017, od 24.06.2017., o iznosima 
pristojbi za suce i nadzornike suđenja i ostale službene osobe u natjecateljskoj sezoni u 
sezoni 2017/1208 

 

ODLUKE I ZAKLJUČCI: 

 
1. Usvajanje zapisnika sa 13. Sjednice UO-a, od 29.11.2017. i 14. sjednice UO-a, od 06.02.2018. 

1.1. Prethodno - predsjednik Joško Čizmić  konstatira da nije bilo pisanih primjedbi na tekst zapisnika sa 

13. Sjednice UO-a, od 29.11.2017. i 14. sjednice UO-a, od 06.02.2018.te ih daje na raspravu. 

1.2. Rasprava – nije je bilo. 
1.3. Zaključak 

1.3.1. Prijedlog Zaključka - Predsjednik  Joško Čizmić daje tekst zapisnika sa 13. Sjednice UO-a, 

od 29.11.2017. i 14. sjednice UO-a, od 06.02.2018., na usvajanje. 

1.3.2. Zaključak - Jednoglasno se usvajaju Zapisnici sa13. Sjednice UO-a, od 29.11.2017. i 14. 

sjednice UO-a, od 06.02.2018. 

Zapisnik sa15.sjedniceUpravnog odboraRS SDŽ-e 
održane dana 19.02.2018. godine 
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2. Dopis HRS-a – traži se informacija o statusu HRK Krilnik 

2.1. Prethodno - predsjednik Joško Čizmić izvješćuje da Savez zaprimio dopis Glavnog tajnika HRS-a, 
Damira Poljaka, UR.BR.: 0023/02/2018, od 15.02.2018., kojim se traži da se HRS-u dostavi 
informacija: 

 trenutnom statusu HRK Krilnik; 

 da li HRK Krilnik ispunjava sve obveze prema RSSDŽ i HRS-u; 

 da li se HRK Krilnik redovito natječe; 

 o osobama ovlaštenim za predstavljanje i zastupanje HRK Krilnik 
2.2. Rasprava – nije je bilo. 
2.3. Zaključak 

2.3.1. Prijedlog Zaključka - Predsjednik  Joško Čizmić daje tekst dopisa-odgovora Saveza na 
usvajanje. 

2.3.2. Zaključak – Jednoglasno se usvaja tekst odgovora dopisu HRS-a o statusu HRK Krilnik: 

 
Vašim dopisom UR.BR. 0023/02/2018, od 15.02.2018. godine, potpisanog od strane glavnog tajnika Damira Poljaka, tražili 
ste žuran odgovor našeg Saveza u svezi statusnih i drugih činjenica o članici našeg Saveza HRK Krilnik. 
S navedenim Vašim traženjem u svezi izvješćujemo Vas slijedeće: 

 Na 8. sjednici UO RSSDŽ održanoj 19.04.2017., zaključkom broj: 4.1.2., konstatira se da je Savez informiran o svim 
relevantnim statusnim pitanjima u svezi s HRK Krilnik: 

 o održanoj Skupštini HRK Krilnik,  

 o usklaĎivanju akata sa Zakonom o udrugama,  

 da su imenovane osobe ovlaštene za zastupanje i predstavljanje te likvidator te da su, s tim u svezi, priloženi 
odgovarajući dokumenti iz kojih je razvidno da su osobe  ovlaštene za zastupanje: Mladen Bašić – 
predsjednik, Josip Đogaš – dopredsjednik, Anton-Toni Višić – dopredsjednik; 
 

 Na 11. sjednici UO RSSDŽ održanoj 19.09.2017., pod točkom 5., UO je od strane Predsjednika našeg Saveza 
informiran o sastanku predstavnika Saveza sa predstavnicima HRK Krilnik, na kojemu su otklonjeni svi nesporazumi, te 
je iskazano razumijevanje prema HRK Krilnik u postupku oživljavanja rada kluba: 

 HRK Krilnik ovog trenutka ne sudjeluje u natjecanju i nema registriranih igrača, sve zbog prethodno 
navedenih problema financiranja športskih aktivnosti kluba; 

 HRK Krilnik nema dugovanja prema ovom Savezu; 

 U kontaktima sa predstavnicima HRK Krilnik izviješćeni smo da njihov klub radi sa djecom i da će se u 
slijedećoj natjecateljskoj sezoni uključiti u natjecanje. 

U svezi s Vašim interesom za predmetnu problematiku u cjelini, a osobito za stanje u HRK Krilnik koji je u postupku 
oživljavanja svojih športskih aktivnosti i nastoji se uključiti u sustav natjecanja, izražavamo naše zadovoljstvo Vašom brigom 
za stanje u klubovima naše Županije. U tom smislu bilo bi lijepo od HRS-a, ako je u mogućnosti, da klubovima koji se nalaze 
u sličnim teškoćama kao i HRK Krilnik donira lopte i druge športske rekvizite ili športsku odjeću i obuću, što im je neophodno 
za rad sa djecom. 
 
Nadamo se da ste zadovoljni žurnim odgovorom na Vaš predmetni dopis. 
Ujedno, pripominjemo da bi i mi bili vrlo zadovoljni kada bi se i Vi očitovali na naše dopise i opravdane zahtjeve upućene 
HRS-u i Upravnom odboru HRS-a. 
 

 
3. Obavijest Ureda za natjecanje HRS-a od 23.01.2018. godine o datumu početka primjene Odluke 

Upravnog odbora HRS-a broj: 0624/ODK-6/06/2017, od 24.06.2017., o iznosima pristojbi za suce i 

nadzornike suĎenja i ostale službene osobe u natjecateljskoj sezoni u sezoni 2017/1208 - STAV  

RSSDŽ-e 

3.1. Prethodno – predsjednik Joško Čizmić  izvješćuje: 
– da su RSSDŽ i svi klubovi u okviru Saveza od Ureda za natjecanje HRS-a dana 

23.01.2018. godine zaprimio obavijest prema kojoj se počevši od 01. siječnja 2018. godine 
primjenjuje odluka Upravnog odbora HRS-a o iznosima pristojbi za suce i nadzornike suĎenja 
i ostale službene osobe u natjecateljskoj sezoni u sezoni 2017/1208., a čija primjena je, pema 
predmetnoj obavijesti, bila odgoĎena do 01. siječnja 2018. godine, takoĎer prema odluci 
Upravnog odbora HRS-a od 20.09.2017. godine; 
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– da je RSSDŽ svojim Zaključkom broj: 1.3.1.2./2018, od 10.07.2017. godine zauzeo stav o 
predmetnoj problematici te da je svojim dopisom broj: UO-1.3./2017, od 10.07.2017. godine o 
istom obavijestio HRS odnosno tajnika Damira Poljaka slijedećeg sadržaja (u prilogu ovog 
zapisnika): 

Poštovani,  
 
dana 03.07.2017. godine svi klubovi zaprimili su Odluku UO-a Hrvatskog rukometnog saveza sa 10. sjednice održane 
24.06.2017. godine o povećanju iznosa pristojbi za suce i nadzornike suĎenja u natjecateljskoj sezoni 2017/18, i to u svim 
rangovima natjecanja.  
 
Nastavno predmetnoj Odluci, svi klubovi u okviru našeg Saveza dana 07.07.2017. godine putem e-maila zaprimili su stav ŽRK 
KOKA, iz Varaždina i RUKOMETNOG SAVEZA ZAGREBAČKE ŽUPANIJE o predmetnoj Odluci, koji su istovremeno, kao 
okružnice, putem e-maila dostavljeni i svim drugim klubovima u okviru HRS-a, sve radi zauzimanja stava povodom predmetne 
Odluke Upravnog odbora HRS-a. 
 
Kako su svi klubovi izrazili nezadovoljstvo takvom odlukom, tako i naš Savez drži da je ista neodrživa iz više razloga:  
 

1. Klubovi prije donošenju  odluke uopće nisu bili upoznati s inicijativom/prijedlogom  Udruge hrvatskih rukometnih  
sudaca  o povećanju iznosa pristojbi za suce i nadzornike u svim rangovima natjecanja; 

2. Klubovi  nisu upoznati temeljem  kojih razloga se rukovodila UHRS kod traženja povećanja iznosa pristojbi za suce i 
nadzornike odnosno koji su razlozi (činjenični supstrat) opredijelili stav Upravnog odbora HRS-a za donošenje takve 
odluke; 

3. Većina klubova ima proračun definiran na godišnjoj razini tako da ovaj novi financijski teret predstavlja problem 
klubovima u nadolazećoj sezoni jer, naprosto, za te troškove nisu svojim godišnjim financijskim planovima prihoda i 
rashoda predvidjeli prihode odnosno sigurne izvore prihoda kojima bi podmirili te novonastale troškove;  

4. Nerazumljiva je odluka o različitom tretmanu financiranja pristojbi u mlaĎe dobnim kategorijama.  
 
S obzirom na gore navedeno, Rukometni savez SDŽ-e u svoje ime i u ime klubova predlaže žurni sastanak predstavnika 
Hrvatskog rukometnog saveza, županijskih rukometnih saveza, klubova i Udruge hrvatskih rukometnih sudaca na kojemu bi se 
temeljem činjenica i analiza prihoda i rashoda od pristojbi u prethodnoj godini odnosno sezoni došlo do realnih iznosa pristojbi 
za suce i nadzornike odnosno na kojemu bi Udruga hrvatskih rukometnih sudaca: 
 

– trebala prezentirati  kompletnu  analizu prihoda od strane klubova i troškova od strane sudaca i nadzornika  
(službenih osoba) koji se odnose na sezonu 2016/2017 odnosno za godinu 2016. kao proračunsku godinu; 

– na temelju prethodne analize trebala prezentirati činjenice temeljem kojih su predložili povećanje pristojbi  za 
suce i nadzornike u natjecateljskoj sezoni 201712018. 

 
S navedenim u svezi, klubovi trebaju prezentirati svoju argumentaciju temeljenu na činjenicama oko troškova sudaca i 
nadzornika te, takoĎer, financijske situacije u svojim Klubovima, s obzirom da takvi izdaci odnosno troškovi nisu sukladni 
donesenim planovima godišnjih prihoda i rashoda klubova, a koji se sukladno pozitivnim propisima donose tijekom prosinca 
prethodne godine za tekuću godinu, pa stoga nisu niti mogli biti niti predviĎeni u navedenim planovima. A kako je većina 
klupskih proračuna izbalansirana i usklaĎena s programom javnih potreba u športu jedinica lokalne samouprave i Grada 
Zagreba, to je sasvim jasno da klubovi nemaju nikakvu mogućnost pokriti aktualne novonastale troškove u svezi 
implementacije citirane ishitrene i neutemeljene Odluke Upravnog odbora HRS-a. 
 
S druge strane, kako i UHRS i HRS takoĎer posluju sukladno pozitivnim propisima, pa su slijedom navedenog i njihovi godišnji 
proračuni takoĎer doneseni na temelju istih propisa i u istim rokovima kao i klupski proračuni (godišnji planovi prihoda i 
rashoda), i HRS i UHRS svakako znaju ili bi trebali znati da se ovakvi prihodi odnosno rashodi svih članica HRS-a ne mogu tek 
tako naknadno perfektuirati eventualnim rebalansima proračuna jedinica lokalne samouprave jer se isti ne donose samo za 
ovu svrhu, nego je to dio sistemskih rješenja za ukupno planiranje novih prihoda za financiranje novonastalih potreba rashoda 
lokalnih jedinica. 
 
Dakle, naš Savez drži da tek nakon meĎusobno usuglašenih stavova i argumenata svih čimbenika u sustavu, a glede 
utvrĎivanja relevantnih činjenica i ukupnog činjeničnog stanja, iz kojega se može izvući pravilan zaključak na kojemu će se 
temeljiti primjena materijalnog prava kod donošenja ovakvih odluka, Upravni odbor može legitimno donijeti odluku o iznosima 
pristojbi za suce i nadzornike. U suprotnom, držimo da će se donesena Odluka temeljiti na nepotpuno utvrĎenog činjeničnom 
stanju, odnosno da će se rukomet igrati samo zbog sudaca jer bi se na ovakav način uvažile samo činjenice koje UHRS 
neutemeljeno i nelegitimno prezentira Upravnom odboru. Dakle, implementacijom predmetne Odluke ispalo bi da su UHRS-a i 
administracija HRS-a sami sebi svrha. Kada bi se na ovakav nelegalan i nelegitiman način predmetna Odluka pravno do kraja 
osnažila i primjenjivala, držimo da bi novi iznosi pristojbi služili isključivo zadovoljenju birokratskog pristupa ovoj složenoj i 
osjetljivoj problematici, bez obzira na suštinski vrlo problematično financijsko okruženje u klubovima. Svrha bi trebala biti, 
valjda, u tome da u širokoj demokratskoj proceduri i klubovi, koji na koncu drže kompletnu financijsku strukturu HRS-a kao 
sustava, imaju pravni i svaki drugi legitimitet sudjelovati u pripremi pravne i svekolike druge infrastrukture za donošenje ovakvih 
odluka, a koje direktno utječu na financijsko poslovanje klubova, pa samim tim i na razvoj ili stagnaciju  rukometa u cjelini. 
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 da su Klubovi prosvjedovali i odbili potpisati ugovore sa novim iznosima koji su dostavljeni od 
Udruge sudaca; 

 da je dana 26.09.2017. godine od strane Glavnog tajnika HRS-a, Damira Poljaka, klubovima 
odaslana obavijest broj: 0798/09/2017.,  u kojoj se na temelju odluke UO-a HRS-a od 
20.09.2017., klubovi pozivaju da potpišu ugovore sa Udrugom hrvatskih rukometnih sudaca 
radi zakonitosti funkcioniranja poslovnog odnosa UHRS-klubovi s posebnom naznakom da će 
se tijekom jesenskog dijela natjecanja napraviti detaljna analiza troškova sudaca na relaciji: 
predstavnik UHRS i predstavnik klubova (Josip Posavec – Damir Premužić), uz mogućnost da 
klubovi navedu svoje eventualne prijedloge osoba na strani klubova; 

 da će se nakon provedenih aktivnosti iz prethodne alineje u prosincu 2017. godine, nakon 
završetka jesenskog dijela natjecanja, organizirati sastanak predstavnika HRS-a, UHRS i 
klubova na kojemu će se temeljem analize troškova eventualno donijeti nove – korektivne 
odluke vezano na iznose paušalnih naknada za suce i nadzornike za proljetni dio natjecanja;  

 da je u daljnjoj raspravi istaknuto slijedeće: 

 da su klubovi, a na temelju navedene obavijesti Glavnog tajnika broj: 0798/09/2017., 
od 26.09.2017., potpisali ugovore u dobroj vjeri, držeći da će se provesti obećane 
aktivnosti koje su trebale dokazati eventualnu potrebu povećanja pristojbi, te da su 
klubovi ovakvim postupanjem HRS-a hotimice držani u zabludi pri potpisivanju 
ugovora; 

 da je s obzirom na sve navedeno, a bez ispunjenja prethodno opisanih uvjeta za 
stupanje na snagu odluke Upravnog odbora HRS-a o povećanju pristojbi broj: 
0624/ODK-6/06/2017, od 24.06.2017., upitna pravna valjanost obavijesti koju odašilja 
Ured za natjecanje HRS-a (na memorandumu bez pečata HRS-a !?), budući da su 
ugovori sa klubovima zaključeni pod sasvim drugačijim uvjetima i sa 
pretpostavkom sasvim drugačijeg činjeničnog supstrata; 

 da UHRS nije ni ranije, a niti u ovoj predmetnoj stvari, ispoštovao dogovoreno 
podnošenje izračuna (kalkulacija opravdanosti iznosa pristojbi po svakoj godini) na 
uvid klubovima i paušalno odreĎuju činjenični supstrat kojim pravdaju povećanje 
pristojbi, jer je iz izvještaja o poslovanja UHRS-a (dostupnih na internetu) vidljivo da 
kontinuirano, po svakoj poslovnoj godini, imaju višak prihoda nad rashodima a koju 
razliku je, prema ranijim dogovorima, trebalo vratiti klubovima ili za tu razliku smanjiti 
pristojbe za naredno natjecateljsko razdoblje;. 

 da Upravni odbor RSSDŽ, s obzirom na iznesene činjenice, zatraži odgodu primjenu 
odluke HRS-a broj: 0624/ODK-6/06/2017, od 24.06.2017., koju provodi Ured za 
natjecanje, sve dok se ne ispune uvjeti prema obavijesti odaslane klubovima od 
strane Glavnog tajnika HRS-a, Damira Poljaka, broj: 0798/09/2017.,  26.09.2017. 
godine u kojoj se na temelju odluke UO-a HRS-a, od 20.09.2017.,  klubovi pozivaju  
da potpišu ugovore sa Udrugom hrvatskih rukometnih sudaca radi zakonitosti 
funkcioniranja poslovnog odnosa UHRS-klubovi, s posebnom naznakom da će se 
tijekom jesenskog dijela natjecanja napraviti detaljna analiza troškova sudaca na 
relaciji: predstavnik UHRS i predstavnik klubova te da bi se svaka drugačija odluka 
trebala smatrati čistom manipulacijom i hotimičnom dovoĎenja klubova u zabludu pri 
zaključivanju predmetnih ugovora, osobito iz razloga što u trenutku zaključenja 
ugovora klubovi nisu imali na uvidu sve bitne (nikakve) elemente i informacije kao 
činjeničnu podlogu za valjanost iskazivanja svoje prave volje u ugovorima; 

 da će Skupština RSSDŽ-e, ukoliko UO HRS-a, ili tijelo koje provodi ovu odluku, istu 
ne povuče, raspraviti ovu temu i donijeti odluke o daljnjem djelovanju ovog Saveza po 
ovom pitanju. 
 

 da je Upravni odbor prijedlog predmetnog stava u cijelosti prihvatio na 14.sjednici svojim 
zaključkom broj: 1.3.1.2./2018, od 06.02.2018.; 

 da je prethodni zaključak dostavljen HRS-u, UHRS, svim županijskim savezima i svim 
klubovima našeg Saveza; 

 da je HRS odnosno nadležno tijelo Saveza odbilo raspravljati i očitovati se na predmetni stav 
RSSDŽ. 

 
3.2. Rasprava – u raspravi je istaknuto slijedeće: 
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 da HRS nije ispoštovao svoju obvezu da u primjerenom roku odgovori na opravdane prijedloge 
i zahtjeve RSSDŽ-e odnosno da je HRS odnosno nadležno tijelo Saveza odbilo raspravljati i 
očitovati se na predmetni stav RSSDŽ.; 

 da je RSSDŽ-e prisiljen poduzimati i druge korake radi čuvanja svoje vjerodostojnosti i 
zakonitog postupanja svih čimbenika unutar HRS-a, pa i same krovne organizacije i tijela 
organizacije; 

 da je potrebno, u tom smislu, zatražiti podršku i stavove svih članica RSSDŽ-e i to putem 

jednoobraznog očitovanja o činjenici neprihvaćanja predmetne Odluke HRS-a o pristojbama 

za suce i nadzornike, koja bi se imala dostaviti Savezu e-mail porukom te preporučenom 
pošiljkom s povratnicom. 
 

3.3. Zaključak 
3.3.1. Prijedlog Zaključka - Predsjednik  Joško Čizmić daje tekst prijedloga stava RS SDŽ-e o  

predmetnoj Odluci. 
3.3.2. Zaključak -  (jednoglasno) – 

 Prijedlog stava RSSDŽ-e se usvaja; 

 UtvrĎuje se da je Savez o predmetnoj problematici izrazio svoje stavove i prijedloge svojim 
zaključkom broj: 1.3.1.2./2018, od 06.02.2018., te ih je žurno dostavio HRS-u: 

 HRS odnosno nadležno tijelo Saveza odbilo je raspravljati i očitovati se na predmetni stav 
RSSDŽ pa je RSSDŽ-e prisiljen poduzimati i druge korake radi čuvanja svoje vjerodostojnosti i 
zakonitog postupanja svih čimbenika unutar HRS-a, pa i same krovne organizacije i tijela 
organizacije; 

 RSSDŽ drži da je za daljnje akcije Saveza potrebna podrška svih članica Saveza te se pozivaju 
sve članice Saveza  da Savezu dostave Očitovanje o suglasnosti sa stavovima Saveza, 
ukoliko se članice slažu sa stavom, te da se Izjave dostave Savezu najkasnije do 
26.02.2918. i to e-mail porukom i preporučenom pošiljkom s povratnicom; 

 Ukoliko Savez dobije podršku članica Saveza svi klubovi RSSDŽ-e u svim uzrastima prestat će 
sa natjecanjem 10/11. 03. 2018.; 

 Tekst Očitovanja sastavni je dio ovog Zaključka (u prilogu zapisnika); 

 Očitovanje treba biti ovjerena pečatom kluba (članice Saveza) i potpisana od osobe ovlaštene 
za zastupanje. 

 Zadužuje se Tajnik Saveza da o ovom Zaključku obavijesti, sve članice RSSDŽ-e. 
 

 
 
Predsjednik Joško Čizmić utvrĎuje da je iscrpljen dnevni red ove sjednice i zaključuje istu. 

Sjednica je završila sa radom u 12:30 sati 
 
 
 

zapisničar: 
 

Stanko Rajković, v.r. 

 
M.P. 

Predsjednik RS SDŽ-e 
 

Joško Čizmić, v.r. 
 
 

  

  
Dostaviti: 
 
1. Članovima UO-a RS SDŽ-e 
2. Klubovima  
3. Zboru rukometnih sudacaSDŽ-e 
4. Zboru rukometnih treneraSDŽ-e 
5. Pismohrana   


